

<ol style="list-style-type: none"> 1. Not to add any commissions or additional fees on the prices marked for the customers of the merchant as a result of the use of payment through the Internet 2. Not to use the Program to issue the value of the transaction in cash. 3. Using the Program in trading in any of the following items is absolutely forbidden: <ul style="list-style-type: none"> - All kinds and forms of weapons. - Narcotics, scheduled drugs, medical products and medicines that are not issued except under the supervision of a physician. - Products and materials inconsistent with public ethics or that incriminated by the Egyptian law such as adultery materials. - Trading in human organs and illegitimate health products. - Expensive jewelry such as gold and precious stones. - Gambling, betting and lottery. - Using imitated, counterfeited or stolen trademarks. - Selling tobacco or smoking products outside Egypt. - The illegitimate downloading of programs and computer materials such as software, movies, music, games ... etc. - E-wallets or convert funds to digital money. - Transactions initiated for political reasons whether internally or externally. 	<ol style="list-style-type: none"> 1- عدم إضافة أية عمولات أو مصاريف إضافية على الأسعار المعلنة لعملاء التاجر نتيجة استخدام الدفع عن طريق الانترنت. 2- عدم استخدام البرنامج مقابل صرف قيمة العملية نقداً. 3- ممنوع منعاً باتاً استخدام البرنامج في تجارة أي من الأغراض الآتية: <ul style="list-style-type: none"> ▪ الأسلحة بجميع أنواعها وأشكالها. ▪ المخدرات وأدوية الجدول والمنتجات الطبية والعقاقير التي لا تصرف إلا تحت إشراف الطبيب. ▪ المنتجات والمواد المنافية للآداب العامة أو التي تخذش الحياء والتي يجرمها القانون المصري. ▪ تجارة الأعضاء البشرية والمنتجات الصحية الغير مشروعة. ▪ المجوهرات الباهظة الثمن مثل الذهب والأحجار الكريمة. ▪ القمار والمراهنات واليانصيب. ▪ استخدام العلامات التجارية المقلدة أو المزيفة أو المسروقة. ▪ بيع منتجات التبغ أو التدخين خارج نطاق جمهورية مصر العربية. ▪ التحميل الغير مشروع للبرمجيات ومواد الحاسب الآلي من برامج وأفلام وموسيقى وألعاب.... الخ. ▪ المحافظ الرقمية أو نقل أو تحويل النقود إلكترونياً من صورة الي ائري. <p>المعاملات التي تتم لأغراض سياسية سواءً داخلية أو خارجية.</p>
---	---